# **Orange Business Services HK Ltd.**

17/F., Telecom House, 3 Gloucester Road, Wanchai, HK

Tel: (852) 2583 6000 Fax: (852) 2574 7757

Website: www.orange-business.com

Email Address: marketing.greaterchina@orange.com

## **Senior Management**

Brenda Chan General Manager, HK & Taiwan
Tin Lam Head of Regional Operations,

HK & Taiwan

Ronald Chat Head of enterprise sales, HK & Taiwan
Homer Leung Head of service provider team, HK
Lewis Chu Head of Presales, HK & Taiwan

#### **Business Activities**

Orange Business Services, the Orange branch dedicated to B2B services, is not only a telecom operator, but also an IT solutions integrator and applications developer in France and around the world. Its 20,000 employees support companies in all areas of their digital transformation: mobile and collaborative workspaces; IT/cloud infrastructure; fixed and mobile connectivity; private and hybrid networks; applications for Internet of Things, 360° customer experience and Big Data analytics; and cybersecurity thanks to dedicated experts and infrastructure to protect information systems. More than 3,000 multinational organizations and 2 million SOHOs, enterprises and local authorities in France rely on Orange Business Services as their trusted partner.

Orange is one of the world's leading telecommunications operators with annual sales of 40 billion euros in 2015 and has 155,000 employees worldwide at 31 March 2016. Orange is listed on the NYSE Euronext Paris (symbol ORA) and on the New York Stock Exchange (symbol ORAN). Learn more at www.orange-business.com or follow us on LinkedIn, Twitter and our blogs.

# **Parent Company**

Company Name : Orange Country : France 香港灣仔告士打道3號電訊大樓17樓

電話: (852) 2583 6000 傳真: (852) 2574 7757

網址: www.orange-business.com

電子郵箱: marketing.greaterchina@orange.com

## 高層管理人員

Brenda Chan General Manager, HK & Taiwan
Tin Lam Head of Regional Operations,

HK & Taiwan

Ronald Chat Head of enterprise sales, HK & Taiwan
Homer Leung Head of service provider team, HK
Lewis Chu Head of Presales, HK & Taiwan

## 業務概況

Orange Business Services是Orange(法國電訊)旗下致力提供B2B服務的分支機構,它不僅是一家電訊營運商,更是一家IT解決方案整合商和應用開發商,在法國乃至全球範圍發展及經營。Orange Business Services擁有20,000名員工,可以支援所有範疇企業的數碼轉型,包括:流動和協作式工作空間、IT/雲端基礎設施、固定和流動網絡、私有和混合網絡、物聯網應用、360°客戶體驗和大數據分析,以及有賴專家和基礎設施為資訊系統提供保護,達至的網絡保安。在法國,超過3,000個跨國企業及200萬個SOHO、企業和地方政府機構視 Orange Business Services為值得信賴的合作夥伴。

Orange是全球領先的電訊營運商之一,2015年銷售額達到400億歐元,截至2016年3月31日,在全球範圍內擁有155,000名員工。Orange在紐約泛歐交易所巴黎(代碼:ORA)及紐約證交所(代碼:ORAN)上市。欲知詳情,請登入www.orange-business.com或在LinkedIn,Twitter及blogs上關注我們。

## 母公司

公司名稱: Orange 國家: 法國